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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

ΤΜΗΜΑ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΑΙΡΕΤΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

 

Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α 

Από το πρακτικό 3/2022 Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Σήμερα την 31-01-2022, ημέρα Δευτέρα και ώρα έναρξης 18:00, συνήλθε το Δημοτικό 

Συμβούλιο Πρέβεζας σε τακτική συνεδρίαση δια ζώσης, και ταυτόχρονα με 

Τηλεδιάσκεψη μέσω της ειδικής ηλεκτρονικής πλατφόρμας (Webex), σύμφωνα με την 

Π.Ν.Π. με ΦΕΚ 55/Α/11-3-2020 την ΥΠ.ΕΣ. Εγκ.: 426/ΑΠ:77233/13.11.2020 (όπως 

τροποποιήθηκε και ισχύει), την ΚΥΑ-Δ1αΓΠ.οικ.-3608-21.01.2022-ΦΕΚ-155-21.01.2022-

τεύχος-Β, και σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010(ΦΕΚ 

87/Τ.Α΄/07.06.2010) όπως τροποποιήθηκε και ισχύει με το άρθρο 74 του Ν.4555/19-7-

2018 (ΦΕΚ 133/Τ.Α/ 19-7-2018), ύστερα από την αριθμ. Πρωτ.2022/27-01-2022 

πρόσκληση του Προέδρου Δ.Σ. κ. Λεωνίδα Αργυρού, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε 

νόμιμα, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης. 

Ο Δήμαρχος κ. Νικόλαος Γεωργάκος είναι παρών.  

      ΘΕΜΑ: «Αίτηση επαύξησης ποσού για το Δημοτικό Κολυμβητήριο Πρέβεζας». 

 

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος  διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33 δημοτικών 

συμβούλων  ήταν:                             Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ                                             

1. Λεωνίδας Αργυρός 15. Κωνσταντίνος Δήμου                                              

2. Κωνσταντίνος Ακρίβης 16. Φώτιος Ζέρβας 

3. Ιωάννης Δαρδαμάνης  17. Χρήστος–Ευκλείδης Φονταράς (Τηλ/ψη)                                          

4. Γρηγόριος Κουμπής 18. Αθανάσιος Ανωγιάτης 

5. Νικόλαος Παγγές 19. Βασίλειος Κωστούλας 

6. Γεώργιος Σαριάνογλου 20. Παναγιώτης Λελοβίτης 

7. Χρήστος Μπαΐλης 21. Σταύρος Αμάραντος 

8. Ευάγγελος Γιαννουλάτος 22. Κωνσταντίνος Κύρλας 

9. Κοσμάς Κορωναίος 23. Ειρήνη Παπαδημητρίου (Τηλεδιάσκεψη) 

10. Γεώργιος Νίτσας 24. Ταξιάρχης Κωστόγιαννης 

11. Αναστάσιος Αμάραντος 25. Ηλίας Αλεξανδρής (ανεξάρτητος) 

12. Γεώργιος Ντόντης 26. Χαράλαμπος Κακιούζης (ανεξάρτητος) 

13. Ιωσήφ Στύλος 27. Δημήτριος Καραμανίδης (ανεξάρτητος) 

14. Ευάγγελος Ροπόκης 28. Αθηνά Κωνσταντάκη (ανεξάρτητη) 

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ 

1. Κωσταντίνος Ματέρης 4. Νικόλαος Λουφέκης 

2. Λάζαρος Πιπιλίδης 5. Χρύσανθος Κυριαζής 

3. Παύλος Σαραμπασίνας  

   Κατά την διάρκεια της συνεδρίασης και πριν την συζήτηση του παρόντος θέματος, 

προσήλθαν οι κ.κ. Ματέρης, Πιπιλίδης, Σαραμπασίνας και Κυριαζής. 

    Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε και ο κ. Μπόμπορης Σταύρος, υπάλληλος του Δήμου 

Πρέβεζας, για την τήρηση των πρακτικών.  
Αριθ. Θέματος     :    Π.Η.Δ.-2ο 

Αριθ. Απόφασης  :   27/2022 
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      Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου αφού διαπίστωσε ότι υπάρχει η εκ του νόμου 

απαιτούμενη συμμετοχή σύμφωνα με το άρθρο 10 της από 11-03-2020 Πράξης 

Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ Α΄55/11-3-2020), την ΥΠ.ΕΣ. Εγκ.: 426/ 

ΑΠ:77233/13.11.2020 (όπως ισχύει) και την ΚΥΑ-Δ1αΓΠ.οικ.-3608-21.01.2022-ΦΕΚ-155-

21.01.2022-τεύχος-Β, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στην συνέχεια ενημέρωσε 

τα μέλη του Δ.Σ., ότι με την αριθμ. 25/2022 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, εγκρίθηκε 

η συζήτηση του θέματος ως προ ημερήσιας διάταξης, {διότι το έθεσε ο ανεξάρτητος 

δημοτικός σύμβουλος κ. Δημήτριος Καραμανίδης και ΟΜΟΦΩΝΑ  ψηφίστηκε να 

συζητηθεί, από τους παρόντες Δημοτικούς Συμβούλους, σύμφωνα με το άρθρο 3 του 

Κανονισμού Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου }. 

 

      Στην συνέχεια έδωσε τον λόγο στον ανεξάρτητο δημοτικό σύμβουλο κ. Δημήτριο 

Καραμανίδη, ο οποίος ανέφερε τα εξής: 

 

<<..... Θα ήθελα να γνωστοποιήσω στο Σώμα ότι την Τρίτη 18 Ιανουαρίου, στο πλαίσιο 

προγραμματισμένης συνάντησης, παραβρέθηκα στο Υπουργείο Αθλητισμού, όπου και 

συναντήθηκα με τον Υπουργό και συνεργάτες του.  

Πιο συγκεκριμένα, με τις διευθύνσεις της τεχνικής και οικονομικής υπηρεσίας, όπου 

μεταξύ άλλων ζήτησα να ενημερωθώ για τον φάκελο του δημοτικού κολυμβητηρίου 

Πρέβεζας.  

   Μετά λύπης μου με ενημέρωσαν ότι ούτε ένα έγγραφο δεν έχει αποσταλεί από τον Δήμο 

μας για το συγκεκριμένο έργο από την ημέρα της υπογραφής της σύμβασης, παρόλες τις 

διαβεβαιώσεις που αυτά τα δύο χρόνια μου έδινε ο δήμαρχος ότι όλα βαίνουν καλώς. 

   Στο πλαίσιο λοιπόν εκτενέστερης συζήτησης για το εν λόγω θέμα και κατόπιν 

συνεννοήσεως και με τις δύο διευθύνσεις, πρέπει κύριε Δήμαρχε << ΧΘΕΣ και όχι 

αύριο>> να υποβάλλουμε αίτηση, με την οποία  θα ζητάμε την επαύξηση του ποσού από 

τις 290.000 στις 550.000 ευρώ.  

 Το αίτημα μας θα πρέπει να συνοδεύεται από πλήρη τροποποιημένη μελέτη η οποία να 

συμπεριλαμβάνει όλα τα τεύχη.  

  Και αυτό πρέπει να γίνει αμεσότατα , διότι βρίσκονται σε διαδικασία μεταφοράς των 

έργων από το ΠΔΕ  στο νέο πρόγραμμα ΕΠΑ . 

Γι῾ αυτό θέτω το θέμα σε ψηφοφορία, να συζητηθεί ως Προ Ημερησίας Διάταξης με τίτλο  

<< Αίτηση επαύξησής ποσού για το δημοτικό κολυμβητήριο Πρέβεζας>>  ώστε να 

πάρουμε την απόφαση σήμερα…...>>. 

   
Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στους δημοτικούς συμβούλους να τοποθετηθούν  επί του 

θέματος, όπως αναλυτικά προκύπτει από τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα 

πρακτικά της παρούσας. 

 

ΑΜΑΡΑΝΤΟΣ ΣΤΑΥΡΟΣ: Δείχνουμε μία επιφυλακτικότητα αν και η πρόθεση μας Αλίμονο 

είναι να δρομολογηθεί η κατάσταση για να γίνουν ότι χρειάζεται ώστε να εκταμιευθούν τα 

χρήματα. Δηλώνουμε μια επιφυλακτικότητα από πιά άποψη ότι τα στοιχεία που μας 

δίνονται δεν μας δίνονται επίσημα από τη μεριά του δημάρχου και το προεδρείο, μας 

δίνονται μέσω ενός ανεξάρτητου δημοτικού συμβούλου ο οποίος έκανε κάποιες 

προσωπικές επαφές σε επίπεδο Υπουργείου. Μας μετέφερε τα λεγόμενα αλλά δεν μπορώ 

να αρκεστώ σε αυτά, θα ήθελα μια πιο επίσημη και τεκμηριωμένη ενημέρωση από τη μεριά 

του Προεδρείου και μετά ανεπιφύλακτα θα ταχθούμε υπέρ της εκταμίευσης. 

ΚΩΣΤΟΓΙΑΝΝΗΣ: Εμείς δεν διαφωνούμε με το συγκεκριμένο θέμα με την επιφύλαξη ή 

μάλλον με την εξής προσθήκη, ότι πολύ κακώς μέχρι τώρα δεν έχει ζητηθεί από τη 

δημοτική αρχή αυτό που τώρα ζητάει πριν 30 μήνες. Δηλαδή έπρεπε να ζητηθεί το 

συγκεκριμένο εδώ και 30 μήνες, αποτελεί ευθύνη της Δημοτικής Αρχής και πρέπει να το 

κάνει τώρα οπωσδήποτε. Υπάρχει αδικαιολόγητη καθυστέρηση. 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Υπάρχει μια αντίφαση, φάσκουμε και αντιφάσκουμε. Μία λέμε ότι θέλει 

μελέτη για να μας δώσουν τα χρήματα και μια λέμε δεν υπήρχε μελέτη αλλά μας είχαν 

δώσει τα χρήματα. Τώρα χρειάζεται μελέτη για να μας δώσουν τα χρήματα? Τα χρήματα 

είναι από το πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων, δεν είναι ΕΣΠΑ. Θα μπορούσαν να είχαν 
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δημοπρατηθεί όπως είχαμε φτιάξει και την μικρή πισίνα. Έχει άλλη στρατηγική. Το 

ερώτημα είναι γιατί την εφαρμόζετε μετά από δυόμιση χρόνια. Γιατί για δυόμιση χρόνια 

κρατούσατε τον φάκελο ως έχει χωρίς καμία κινητικότητα. Ίσως χρειάζεται η πρόταση του 

κου Καραμανίδη μια τροποποίηση γιατί αναφέρει πλήρη μελέτη, να αφαιρέσουμε αυτό το 

κομματάκι, γιατί μελέτη δεν μπορείς να έχεις σε δέκα μέρες. Να ξανααιτηθούμε τα 

290.000,00 € και με το που ολοκληρωθούν οι μελέτες εδώ και 2-3 μήνες να ζητήσουμε 

μια πρόσθετη χρηματοδότηση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άρα η πρόταση διαμορφώνεται ως εξής: Το Δημοτικό Συμβούλιο 

εξουσιοδοτεί τον  Δήμαρχο Πρέβεζας να καταθέσει αίτηση με την οποία θα ζητάμε την 

επαύξηση του ποσού για το Δημοτικό Κολυμβητήριο Πρέβεζας, από τις 290.000,00€ στις 

550.000,00€ προκειμένου να μεταφερθεί από το πρόγραμμα ΠΔΕ στο νέο πρόγραμμα 

ΕΠΑ. 

 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος  ζήτησε από τα μέλη του Δ.Σ.  να αποφασίσουν σχετικά. 

…………………………………………………………………………………………………......................................... 

Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του: 

➢ την εισήγηση του ανεξάρτητου δημοτικού συμβούλου κ. Δημήτριου Καραμανίδη, 

➢ τις διατάξεις των άρθρων 75, 93, 95, 96 & 97 του Ν.3463/2006 ΦΕΚ 

Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας), 

➢ τις διατάξεις  των  άρθρων 1, 58, 65, 66, 67, 68, 69 &  94   του Ν.3852/2010 

(ΦΕΚ 87 Α΄7.06.2010),όπως ισχύουν σύμφωνα με τα άρθρα του ν. 4555/2018 

(ΦΕΚ 133Α'),   

➢ την εγκύκλιο με αριθμ.93/60173/23-8-2019 του ΥΠΕΣ, 

➢ την  ΥΠ.ΕΣ. Εγκ.163/33282/29.05.2020, 

➢ την  ΥΠ.ΕΣ. Εγκ. 60249/22.09.2020, 

➢ τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 10 της Πράξης Νομοθ. Περιεχομένου (ΦΕΚ 

55/11.03.2020 τεύχος A’) η οποία κυρώθηκε νομοθετικά με το άρθρο 2 του 

Ν.4682/20, (ΥΠ.ΕΣ. 18318/13.03.2020), (ΥΠ.ΕΣ. Εγκ.40/20930/31.03.2020), 

➢ την ΥΠ.ΕΣ. Εγκ. 426/ΑΠ:77233/13.11.2020 (όπως ισχύει), 

➢ την ΚΥΑ-Δ1αΓΠ.οικ.-3608-21.01.2022-ΦΕΚ-155-21.01.2022-τεύχος-Β, 

➢ τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας. 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Πρέβεζας να καταθέσει αίτηση με 

την οποία θα ζητάμε την επαύξηση του ποσού για το Δημοτικό Κολυμβητήριο Πρέβεζας, 

από τις 290.000,00€ στις 550.000,00€, προκειμένου να μεταφερθεί από το πρόγραμμα 

ΠΔΕ στο νέο πρόγραμμα ΕΠΑ. 

 

Μειοψήφησε: Ο κ. Κωστόγιαννης, σύμφωνα με την πρότασή του. 

Οι κ.κ. Αμάραντος Στ., Κύρλας, Κυριαζής και η κα Παπαδημητρίου, δήλωσαν ΠΑΡΩΝ. 

 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  27/2022. 

 

 

 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται: 

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

 

 

 

 

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΑΡΓΥΡΟΣ 
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